
UCG predložio 2.304 mjesta 
za specijalističke studije

MINISTAR JANOVIĆ PORUČIO MLADIMA

BOŠKOVIĆ OBIŠAO PETNJICU

POTPISAN MEMORANDUM SA AMERIČKO-AUSTRIJSKOM FONDACIJOM

ZA JEDNOGODIŠNJE MASTER STUDIJE PREDLOŽENO 589 MJESTA

Veza između Vojske i 
građana neraskidiva

Ministar odbrane Pre-
drag Bošković je sa na-
čelnikom Generalštaba 
Vojske Crne Gore general-
majorom Dragutinom 
Dakićem i saradnicima 
obišao Petnjicu, odnosno 
selo Pločnik gdje inženjer-
ska četa Vojske Crne Gore 
probija puteve.

Ministar je kazao da 
je ranije najavljeno da 
će ovaj period za tu če-
tu biti prava građevinska 
sezona.

“Ovim današnjim ge-
stom potvrđujemo da je 
neraskidiva veza izme-

đu Vojske Crne Gore i gra-
đana i da smo tu na uslu-
zi svima. Novi zahtjevi su 
se postavili i sada je naša 
inženjerska četa umjesto 
u četiri, prisutna u pet op-
ština, u Petnjici, Gusinju, 
Bijelom Polju, Pljevljima 
i Kolašinu, gdje smo bili 
na Sinjajevini”, poručio je 
Bošković.

On je kazao da su rado-
vi počeli prije nekoliko da-
na, kako je to predviđeno 
ugovorom koji je potpisan 
sa Opštinom, kao i da se tu 
neće stati, bez obzira na 
vremenske uslove.  R.D.

DOGOVORENA SARADNJA U 
OBLASTI OTORINOLARINGOLOGIJE

Ministar sporta i mladih 
Nikola Janović pozvao je 
juče mlade ljude da ne do-
zvole da budu instrument 
onima koji bi htjeli da sru-
še temelje na koji-
ma počiva naša 
država.

Gostuju-
ći u Jutar-
njem pro-
g r a m u 
RTCG Ja-
nović  je 
istakao da 
“država mo-
ra biti stabil-
na i sigurna da 
bi se na najbolji mo-
gući način razvijala.

“Nažalost, ovih dana svje-
dočimo nasilju i primitiviz-
mu, konstantnim i upornim 

nasrtajima na državne in-
stitucije i policijske službe-
nike. Svjedoci smo njiho-
vog omalovažavanja i vri-
jeđanja, to nigdje ne postoji. 

U tu svrhu se, naža-
lost, zloupotre-

bljavaju mla-
di ljudi, ali i 
djeca. Zato 
poručujem 
našim mla-
dim ljudi-
ma da ne 
dozvole da 

budu instru-
ment u ruka-

ma onih koji bi da 
ruše Crnu Goru, da joj 

mijenjaju karakter, da sruše 
temelje na kojima naša dr-
žava počiva”, poručio je Ja-
nović.  R.D.

Ministar zdravlja Kenan 
Hrapović, direktor medi-
cinskog programa Američ-
ko-austrijske fondacije (AAF) 
Volfgang Aulick i direktor 
Klinike za ORL i MFH Klinič-
kog centra Crne Gore i koor-
dinator medicinskog progra-
ma AAF za Crnu Goru Elvir 
Zvrko, potpisnici su Memo-
randuma o saradnji u obla-
sti medicinske edukacije, koji 
ima za cilj omogućavanje naj-
kvalitenijeg stručnog usavr-
šavanja crnogorskim ljekari-
ma, saopšteno je iz Ministar-
stva zdravlja.

Konkretno je u narednom 
periodu dogovorena edukacija 
u oblasti otorinolaringologije.

“Ministarstvo zdravlja, kao 
institucija odgovorna za funk-
cionisanje sistema zdravstva 

u Crnoj Gori, opredijeljeno je 
da maksimalno podržava da-
lji razvoj jedne tako široke dis-
cipline kao što je otorinolarin-
gologija. Ova grana medicine 
zavisi od savremene tehnolo-
gije, a Ministarstvo zdravlje to 
prepoznaje, tako da će se i u 
narednom periodu raditi i na 
stvaranju uslova za stručno 
usavršavanje i za obezbjeđe-
nje najsavremenije medicin-
ske opreme na zadovoljstvo i 
doktora i pacijenata. Nepro-
cjenjiv je značaj povezivanja 
ljekara iz različitih sredina, 
razmjenu znanja i iskustva, 
međusobnog upoznavanja 
i stručnog povezivanja, a od 
posebnog značaja je razvija-
nje i produbljivanje saradnje 
sa kolegama iz Austrije”, na-
vodi se u saopštenju.  R.D.

Senat Univerziteta Cr-
ne Gore je na juče održanoj 
elektronskoj sjednici, utvr-
dio prijedlog broja studena-
ta za upis na postdiplomske 
specijalističke studije Uni-
verziteta Crne Gore za stu-
dijsku 2020/21. godinu ko-
ji predviđa 2.304 mjesta i 
prijedlog broja studenata 
za upis na jednogodišnje 
master studije za studijsku 
2020/21. godinu koji predvi-
đa 589 mjesta.

Prijedlog broja studena-
ta za upis na postdiplom-

ske specijalističke studije i 
jednogodišnje master stu-
dije (3+1+1) utvrđen u skla-
du sa licencom Ministarstva 
prosvjete.

“Dostavljeni prijedlozi 
opravdani su sa aspekta za-
pošljivosti i potražnje na tr-
žištu rada u Crnoj Gori, pro-
stornih i kadrovskih kapaci-
teta organizacionih jedinica 
i iskazanog interesovanja 
studenata za upis. Prijedlog 
Senata je da se na specijali-
stičkim studijama, po prin-
cipu afirmativne akcije, po-

veća ukupan broj studenata 
na svakom studijskom pro-
gramu za po jedan. Tako-
đe, nema većih odstupanja 
u pogledu predloženog bro-
ja studenta za upis u odnosu 
na prethodnu studijsku godi-
nu”, piše u saopštenju UCG-a.

Senat se rukovodio prven-
stveno standardima kvali-
teta nastave, procjenama 
broja studenata koji će upi-
sati specijalističke studije, te 
materijalnom osnovom za 
realizacijom pojedinačnog 
studijskog programa.  R.D.

Ne dozvolite da 
budete instrument 
za rušenje Crne Gore

AKTUELNO 17SUBOTA I NEDJELJA, 27. I 28. 6. 2020. 
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Bošković u Petnjici


